
Cenili besede o enakosti, 
mladih, pravicah, razvoju 
 Obisk slovenske predsednice  Tržaški dijaki so bili zadovoljni z odgovori Nataše Pirc 
Musar na njihova vprašanja: svoja stališča je predstavila na zanimiv in jasen način

 TRST  Obisk predsednice Re-
publike Slovenije Nataše Pirc 
Musar v Trstu, kjer se je prej-
šnji teden srečala tudi z dijaki 
slovenskih višjih srednjih šol, 
je sprožil raznolike odzive v za-
mejski skupnosti. Predsednici 
so očitali, da se je narobe izra-
zila, ko je pri pogovoru z dija-
ki dejala, da je naša domovina 
Italija. V naslednjih dneh so iz 
njenega urada pojasnili, da je 
predsednica v resnici hotela po-
vedati, da so pripadniki sloven-
ske manjšine državljani Italije. 

Poleg polemike pa je njen 
obisk 11. oktobra pustil tudi 
pozitivne vtise, saj so bili di-
jaki naših šol navdušeni nad 
njenim govorom. Cenili so te-
matike, o katerih je predse-
dnica spregovorila: migrant-
sko vprašanje, enakopravnost 
spolov, prihodnost mladih ge-
neracij, trajnostni razvoj. Prav 
zaradi tega smo dijake vpra-
šali, ali lahko svoja doživetja 
delijo za našo prilogo. 

Veronika Tul, 5. razred huma-
nistične smeri liceja A. M. 
Slomška: Navdušena sem bila 
nad obiskom predsednice. 
Opazila sem, da je z veseljem 
odgovarjala na vprašanja, ki 
smo ji jih postavili, še posebej 
pa sem si zapomnila njeno izja-
vo o splošni evropski brezbriž-
nosti do migrantov. Predsedni-
ca je dejala, da smo včasih sle-
pi in da si ob velikem številu 
žrtev raje zatisnemo oči, kot da 
bi jim pomagali. 

Martina Ciuk, 5. razred bioke-
mijske smeri zavoda Jožefa Ste-
fana: Predsedničin govor je bil 

po mojem mnenju zelo zani-
miv in jasen. Predsednica je pri-
jazno odgovorila na vsa naša 
vprašanja. Občudujem njena 
stališča, še posebej feministič-
no vizijo, saj si sama prizadeva 
za enakopravnost med moški-
mi in ženskami na delovnem 
področju in izven tega. 

Dejan Usai, 5. razred smeri 
upravljanja, financ in marke-
tinga na zavodu Žige Zoisa: 
Obisk predsednice Nataše Pirc 
Musar me je zelo navdušil. Ze-
lo lepo je videti žensko figuro 
na oblasti in upam, da bo v bo-
dočnosti veliko več žensk v po-
litiki. Prijetno je bilo slišati, da 
je zanjo pomembna bodočnost 
mladih generacij. Predsednica 

 Predsednica Slovenije  Z dijaki slovenskih šol se je pogovarjala na Stadionu 1. maja v Trstu  FOTODAMJ@N

se namreč zavzema za člove-
kove pravice in trajnostni ra-
zvoj, skratka za teme, ki so del 
vsakodnevne rabe. Zelo cenim 
njen obisk in upam, da jo bo-
mo v bodočnosti spet srečali na 
naših šolah. 

Nina Pecorari, 4. znanstveni 
licej Franceta Prešerna: Pred-
sednica je med srečanjem z di-
jaki omenila temo enakoprav-
nosti med moškimi in ženska-
mi na delovnem mestu, zato 
mislim, da si sama prizadeva 
za omejevanje razlik med spo-
loma na delu. Predsednica nam 
je obenem razložila pomen be-
sed pravičnost in enakost. Mis-
lim, da bi njun pomen morali 
poznati vsi.

Marsikdo je bil 
vesel njene 

»feministične 
vizije« in skrbi  

za mlade 
generacije 

Če želite biti uspešni športniki,  
ne popustite pred nobeno težavo  
 Slovenski »azzurri«  Med številnimi nagrajenci je bila tudi jadralka Petra Gregori

 TRST  Ukvarjati se s športom 
tekmovalno ali ljubiteljsko je 
zdravo in zelo pomembno za 
mnoge posameznike. Ni vedno 
lahko doseči dobre rezultate, 
a s trdim delom, prepričanjem, 
pomočjo trenerja in družine, 
športniku uspe doseči, kar si 
želi. Že več let mnoge naše 
športnike, ki so dosegli sve-
tovni in evropski tekmovalni 
nivo ter oblekli dres italijan-
ske reprezentance, kot tržaške 
»azzurre« nagradi Državno 
združenje olimpijskih atletov 
in »azzurrov« Italije (ANAO-
AI). Med letošnjimi, ki so bili 
nagrajeni za rezultate, dose-
žene med letoma 2019 in 2022, 
lahko omenimo: Samantho 
Premerl (veslanje), Nastjo Fer-
luga (orienteering), Gorana 

Polojaza (orienteering), Ma-
ttea Parenzana (paralimpijski 
namizni tenis), Metko Kuk 
(kotalkanje), Karen Hervat (lo-
kostrelstvo), Petro Gregori (ja-
dranje), Luco Centazza (jadra-
nje), Jano Germani (jadranje), 
Iztoka Kalca (jadranje), Gajo 
Pelà (jadranje), Jana Pernarči-
ča (jadranje), Tineja Sternija 
(jadranje) in Alessia Spadoni-
ja (jadranje). Pogovorili smo se 
z jadralko Petro Gregori. 

Kaj ti pomeni šport? 
Šport je del mene, spremlja me 
celo življenje. Veliko me je nau-
čil in me izoblikoval z atletske-
ga, osebnega in značajskega vi-
dika. Ob tem sem po njegovi za-
slugi spoznala pomen spošto-
vanja narave, gibanja in sociali-

zacije z drugimi športniki. 

Kako si doživela podelitev nazi-
va? Si ga sploh pričakovala? 
Sobotno nagrajevanje me je po-
zitivno presenetilo. Nagradili so 
me za rezultate, dosežene leta 
2019. Bila sem zadovoljna, ker 
so vzeli v poštev vse športnike, 
ki so dosegli evropski in svetov-
ni nivo od leta 2019 do leta 2022, 
ne da bi kogar koli pozabili. 
Vsakdo je bil lahko ponosen na-
se, saj so dobri rezultati večkrat 
sad žrtvovanj in trdega dela, po-
leg strasti seveda. 

Kaj bi priporočila športnikom, ki 
bi želeli doseči tak nivo? 
Naj nadaljujejo po svoji poti, ki 
so si jo z leti izoblikovali, in naj ne 
popustijo pred nobeno težavo.

 Jadralka  Petra Gregori

@direkt_pd 
#bodidirektenInstagram

 robert_von_platz:  Burjo in zimo sem nalašč 
naročil iz Severne Evrope, da bi privabili turiste! 

 msckrižarjenje:  Kakor da ne bi zadostovalo na-
še delo… 

 kavarna_sacher:  Boljše, tako bodo turisti »Mit-
televropejci«! 
 slavojžižek:  Ni tako pomembno, na kateri ze-
mljepisni višini postaviš mejo med Balkanom in 
Srednjo Evropo, kakor pa koliko bo višina te meje 
ideološko vplivala na gospodarski dobiček ka-
varne Sacher v Trstu! 

 noamchomsky:  Zanimivo razmišljanje! 

 slofest2025:  Nalašč bomo za naslednjo pri-
redbo festivala povabili prav Žižka! 

 občina_trst:  Seveda … mi pa bomo prirejali kul-
turne večere s Svevom ali Sabo … 

 slofest2025:  Lepo bi bilo!

O dveh 
različnih 
besedah za 
isti letni čas
Ali ste vedeli, da v anglešči-
ni poznamo dve sopomenki 
za pojem jesen? To sta au-
tumn in fall. Autumn je ori-
ginalni in formalni izraz za 
omenjeni pojem oziroma le-
tni čas in ga najpogosteje 
uporabljajo v Veliki Britani-
ji, medtem ko je fall pogo-
vorna in značajska beseda v 
ZDA. Termin autumn je sicer 
starejši, saj njegova etimolo-
gija sega v 14. stoletje, med-
tem ko je njegova ameriška 
različica 400 let mlajša. Iz-
raz fall izhaja iz staroangleške 
besede fealean, t.j. pasti z vi-
šine, umreti. Etimologija be-
sede autumn pa ima več raz-
lag, a najverjetnejša izhaja iz 
besede auctus, kar pomeni 
obogaten. Nanaša se na opra-
vilo žetve ob koncu poletja.

Bodimo  
zmeraj 
direktni!

Trenutni sodelavci  
mladinske strani @Direkt:  
 
Svetlana Brecelj, 
Julija Cante, 
Nicolò Coretti, 
Malina Dolhar, 
Robert Kovic, 
Gaja Pelà, 
Francesco Petaccia,  
Veronica Piredda, 
in Damir Terčon 
 
 
Pridruži se nam!
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